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Protokół 

z obrad Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Gminy Trąbki Wielkie. 

z dnia 27 stycznia 2020 roku. 

Rozpoczęcie obrad – godz. 12:00 

Zakończenie obrad – godz. 12.55 

Posiedzenie rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbach Wielkich. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Ekonomicznej Radny Marian Płotka.   

W posiedzeniu uczestniczy ponadto Wójt Gminy Błażej Konkol oraz pani Krystyna Pańków – 

pracownik Urzędu Gminy.                                                                                                                            

Przewodniczący, na podstawie listy obecności, poinformował, że cały skład Komisji jest 

obecny. Ustawowy skład Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy 

Trąbki Wielkie wynosi 9 radnych. Listę obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu. 

1. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy WZP.GN.6823.16.2019 z dnia 31.12.2019r. w sprawie 

propozycji zakupu działki nr 65/5 położonej w Trąbkach Wielkich; 

2. Rozpatrzenie wniosku WZP.GN.6823.15.2019 w sprawie wniosku Pani Marianny K. dot. 

wykupienia dróg położonych w Kaczkach; 

3. Rozpatrzenie prośby z dnia 2.12.2019r. Naczelnika Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Mierzeszynie w sprawie zakupu średniego samochodu pożarniczego dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Mierzeszynie; 

4. Rozpatrzenie pisma Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Maksymiliana Marii Kolbego w 

Skarszewach w sprawie udzielenia pomocy finansowej na wykonanie makiety „Pomorski Park 

Miniatur”; 

5. Rozpatrzenie wniosku dotyczącego zmiany obowiązującego miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 35/7 położonej w Warczu; 

6. Zapoznanie się z zestawieniem wydatków inwestycyjnych poniesionych przez Powiat Gdański 

na Specjalną Szkołę Podstawową w Warczu;  

7. Sprawa dotycząca oddania budynku Szkoły Podstawowej w Warczu w użytkowanie wieczyste 

Powiatowi Gdańskiemu; 

8. Zapoznanie się z treścią e-maila z dnia 18.11.2019r. w sprawie wycinki zarośli przy drodze 

woj. Nr 222; 

9. Zapoznanie się z treścią pisma Urzędu Gminy Trąbki Wielkie WO.OC.2633.8.2019r. z dnia 

18.11.2019r. wystosowanego do przewoźnika w sprawie dokonania zmian w rozkładzie jazdy 

busów na trasie Sobowidz – Pszczółki; 

10.  Zapoznanie się z treścią e-maila- podziękowanie Radnego Rady Gminy Trąbki Wielkie 

skierowane do Gminy Skarszewy za współpracę w budowie odcinka drogi; 

11. Zapoznanie się z projektem uchwały Sejmiku Województwa Pomorskiego w sprawie 

Przywidzkiego Obszaru Chronionego Krajobrazu; 

12. Zapoznanie się z treścią pisma z dnia 07.01.20120r. Domy Gdańsk Sp. z o.o. dotyczącego 

podpisania porozumienia w sprawie realizacji zaplanowanych zadań. 

/Zapoznanie się z treścią projektu porozumienia/   

13. Wolne wnioski. 
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Ad 1.  Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy WZP.GN.6823.16.2019 z dnia 31.12.2019r. w sprawie 

propozycji zakupu działki nr 65/5 położonej w Trąbkach Wielkich. 

Pani Krystyna Pańków – podała, że działka nr 65/5 położona w Trąbkach Wielkich, z mocy prawa, 

powinna tak naprawdę przejść na rzecz Gminy, ale w planie zabrakło odpowiedniego o tym zapisu. Z 

mocy prawa działka ta po prostu przeszłaby gdyby była odpowiednia decyzja. Teraz wymagana jest 

zgoda Rady Gminy.  

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której, wspólnie ustalono, że Komisja wyraża 

zgodę na zakup w/w działki w rozsądnej kwocie.  

Ad 2. Rozpatrzenie wniosku WZP.GN.6823.15.2019 w sprawie wniosku Pani Marianny K. dot. 

wykupienia dróg położonych w Kaczkach; 

Przewodniczący Komisji – przypomniał, że na ten temat Komisja już dyskutowała kilka razy.  

Pani Krystyna Pańków – po krótce opisała stan sprawy. W trakcie przedstawiania sprawy podała, że 

propozycja jest taka, aby kupić jedną działkę, która jest od strony drogi powiatowej, jednak 

wnioskodawcy nie wyrażają zgody na zakup jednej działki. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja Wspólnie ustalono, że Komisja wydała w sprawie już opinię, 

i nadal ją podtrzymuje. Komisja opiniuje tak jak poprzednio. Zakupić działkę nr 62/1 o pow. 0.0429 ha. 

Ad 3. Rozpatrzenie wniosku WZP.GN.6840.1.2020 w sprawie rozpatrzenia wniosku Pani 

Marianny B.  dot. sprzedaży działki o nr. ewidencyjnym nr 60/5 i 61/4 położonej w Złej Wsi.  

Pani Krystyna Pańków – po krótce, opisała stan sprawy. Z przedstawionej informacji wynika, że działkę 

nr 61/4 Gmina nie może sprzedać, natomiast możliwa jest sprzedaż działki nr 60/5.  

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której, wspólnie ustalono, że Komisja wyraża 

zgodę na sprzedaż działki nr 60/5 w ramach przetargu ograniczonego.  

Ad 4. Rozpatrzenie prośby z dnia 2.12.2019r. Naczelnika Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Mierzeszynie w sprawie zakupu średniego samochodu pożarniczego dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Mierzeszynie. 

Wójt Gminy – proponuje odpisać, że ze względu na to, że OSP Mierzeszyn wyraziło zgodne na zakup 

samochodu ciężkiego dla jednostki OSP Rościszewo i mają przejąć Jelcza to nie jest to podanie już 

aktualne.  

Członkowie Komisji poparli powyższa propozycję.  

Ad 4. Rozpatrzenie pisma Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Maksymiliana Marii Kolbego w 

Skarszewach w sprawie udzielenia pomocy finansowej na wykonania makiety „Pomorski Park 

Miniatur”. 

Wójt Gminy – przedstawił temat. Przyznał, że pomysł jest ciekawy. Zaproponował, że zorientuje się 

dokładnie w tej sprawie.  

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której, wspólnie ustalono, że Wójt Gminy 

zasięgnie informacji w powyższym temacie. Temat wróci na posiedzenie Komisji w późniejszym 

terminie.   
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Ad 5. Rozpatrzenie wniosku dotyczącego zmiany obowiązującego miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 35/7 położonej w Warczu. 

Wójt Gminy – podał, że dotyczy to centrum miejscowości. Działka w części przeznaczona jest pod 

mieszkaniówkę, w części pod rolnictwo. Wniosek dotyczy tylko tej części mieszkaniowej. 

Wnioskodawca złożył wniosek o dopuszczenie zabudowy usługowej w części objętej ternem zabudowy 

mieszkaniowej. Dodał, że osobiście jest przeciwny ciągłym zmiana planów zagospodarowania terenu, 

ale jeżeli chodzi o zmiany dotyczące usług to tego typu zmiany popiera, są one korzystne dla Gminy.  

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której, wspólnie ustalono, aby dokonać wizji 

lokalnej w terenie przy odpowiednich warunkach pogodowych.  

Ad 6. Zapoznanie się z zestawieniem wydatków inwestycyjnych poniesionych przez Powiat 

Gdański na Specjalną Szkołę Podstawową w Warczu. 

Wójt Gminy – podał, że są to wszystkie wydatki i nakłady poniesione przez Powiat Gdański.  Dodał, że 

wystosuje pismo do starosty, aby podano Gminie konkretne nakłady poniesione na budynek szkoły.  

Członkowie Komisji zapoznali się z powyższą informacją.  

Ad 7. Sprawa dotycząca oddania budynku Szkoły Podstawowej w Warczu w użytkowanie 

wieczyste Powiatowi Gdańskiemu. 

Pani Krystyna Pańków – podała, że komunalizacja działki trwa ponad 2 lata. Myśli, że trzeba 

interwencję w Urzędzie Wojewódzkim w tej sprawie podjąć.  

Wójt Gminy – poinformował, o odbytym spotkaniu w sprawie przekazania budynku szkoły na rzecz 

Powiatu. Na tym spotkaniu, przedstawił swoje stanowisko w jakiej formie Gmina chce przekazać ten 

obiekt, czyli użytkowanie wieczyste to jest ostateczna decyzja w jakiej chcemy przekazać, nie w formie 

darowizny. Na spotkaniu padło zapytanie, czy można w formie użytkowania wieczystego przekazać 

jedną działkę.  

Pytanie do Rady, aby wyraziła swoją opinię czy zgadzają się, aby przygotować uchwałę na użytkowanie 

wieczyste tej jednej działki.  

Członkowie Komisji wspólnie przychylają się do decyzji Wójta. Należy przygotować uchwałę, że Gmina 

odda w użytkowanie wieczyste jedną działkę.  

Pani Krystyna Pańków – wyraziła swoją opinię w kwestii sformułowania projektu uchwały. Uchwała 

będzie miała zapis, że Rada Gminy wyraża zgodę na oddanie w dzierżawę oraz sprzedaż budynku.  

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której, Komisja przychyla się do powyższej decyzji.  

Ad 8. Zapoznanie się z treścią e-maila z dnia 18.11.2019r. w sprawie wycinki zarośli przy drodze 

woj. Nr 222. 

Członkowie Komisji zapoznali się z treścią e-maila.  

Ad 9. Zapoznanie się z treścią pisma Urzędu Gminy Trąbki Wielkie WO.OC.2633.8.2019r. z dnia 

18.11.2019r. wystosowanego do przewoźnika w sprawie dokonania zmian w rozkładzie jazdy 

busów na trasie Sobowidz – Pszczółki. 

Członkowie Komisji zapoznali się z treścią w/w pisma.  
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Ad 10. Zapoznanie się z treścią e-maila - podziękowanie Radnego Rady Gminy Trąbki Wielkie 

skierowane do Gminy Skarszewy za współpracę w budowie odcinka drogi. 

Członkowie Komisji zapoznali się z treścią e-maila.  

Ad 11. Zapoznanie się z projektem uchwały Sejmiku Województwa Pomorskiego w sprawie 

Przywidzkiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. 

Członkowie Komisji zapoznali się z treścią w/w projektu uchwały. Brak uwag.  

Ad 12. Zapoznanie się z treścią pisma z dnia 07.01.20120r. Domy Gdańsk Sp. z o.o. dotyczącego 

podpisania porozumienia w sprawie realizacji zaplanowanych zadań. 

/Zapoznanie się z treścią projektu porozumienia/   

Członkowie Komisji zapoznali się z treścią w/w pisma. następnie dyskutowali w sprawie planowanej 

budowy kanalizacyjnej na terenie Gminy Trąbki Wielkie.  

Ad 11. Wolne wnioski 

Brak wolnych wniosków  

 

Przewodniczący Komisji – zakończył na tym posiedzenie dziękując wszystkim za czynny udział. 

   

Protokolant:         Przewodniczący KEiRG     

  K. Czyż          M. Płotka 

 


